
Protokół Nr XLII/2022 

XLII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 10 marca 2022 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia XLII zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Gwidona Jelonka, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, 

Mecenasa Michała Ladę, Kierownika MGOPS Edytę Wierzbińską, Prezesa MPK Tomasza 

Górę, radnych, pracowników urzędu, sołtysów i wszystkich obecnych.  

Zgodnie z listą obecności sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Ad. 2 Wręczenie zaświadczenia i złożenia ślubowania przez radną Judytę Belka-

Domińczyk. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przywitała nowo wybraną radną Panią Judytę Belka-

Domińczyk, która została wybrana do Rady Miejskiej w Koniecpolu w okręgu wyborczym 

Nr 5 w wyborach uzupełniających zarządzonych na dzień 23 stycznia 2022 r. Następnie 

poproszono Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Monikę Idziak o 

przedstawienie informacji nt. przebiegu wyborów, a następnie o wręczenie zaświadczenia 

potwierdzającego wybór na Radną.  
 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Monika Idziak przedstawiła informację 

nt. przebiegu wyborów, której pisemna treść stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej w Koniecpolu pogratulowała nowo 

wybranej Radnej Pani Judycie Belka-Domińczyk, życząc owocnej pracy na rzecz rozwoju 

naszej małej społeczności lokalnej. W dalszej kolejności wręczyła zaświadczenie 

potwierdzające wybór na Radną. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Przewodniczącej MKW za przedstawienie 

informacji i wręczenie zaświadczenia.  

Następnie poinformowała, że obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania przez 

nowo wybraną Radną, po czym poprosiła wszystkich o powstanie, a Panią Radną Judytę 

Belka-Domińczyk o złożenie ślubowania.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk złożyła ślubowanie wypowiadając słowa ROTY: 

 „Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

Radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej 

Mieszkańców. Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg".  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz pogratulowała i stwierdziła, że Radna Judyta Belka-

Domińczyk, która złożyła ślubowanie, objęła mandat Radnej Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

Radna Judyta Belka-Domińczyk złożyła podziękowania wyborcom, którzy oddali swój głos. 

To dzięki wyborcom i dla nich, radna znalazła się w tak zaszczytnym gronie. Nowo wybrana 
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radna powiedziała, że zdobyła wiedzę i doświadczenie, aby teraz móc służyć gminie i jej 

mieszkańcom.  

Następnie Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła radnych o zalogowanie się do 

terminala  (zał. do protokołu). Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest 

nagrywana i transmitowana. Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zapytała czy do porządku 

obrad są uwagi? 

Sekretarz Sebastian Musiał zgłosił wniosek ws. wycofania z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/171/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 6 

lutego 2020 r. w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi posiadających kompostownik przydomowy. Pan Sekretarz wyjaśnił, że 

został przygotowany pakiet dwóch uchwał śmieciowych dotyczących stawek opłaty za 

gospodarowanie odpadami i na wspólnym posiedzeniu komisji dyskutowano nad określeniem 

nowej stawki. Podczas dyskusji stawka z tytułu kompostowania nie uległa zmianie. W 

związku z powyższym podejmowanie tej uchwały byłoby bezprzedmiotowe. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że ulga za prowadzenie kompostownika nie ulega 

zmianie.   

 

Przystąpiono do głosowania nad wycofaniem z porządku obrad uchwały Rady Miejskiej w 

Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr XX/171/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 

6 lutego 2020 r. w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi posiadających kompostownik przydomowy.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zarządziła 5 minut przerwy dla obsługi technicznej. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad dzisiejszej sesji.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad sesji. 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Wręczenie zaświadczenia i złożenia ślubowania przez radną Judytę Belka-Domińczyk. 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: XLI. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

2) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2022 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2022 rok. 

3) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej  

w Koniecpolu. 

4) w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Koniecpol. 
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5) w sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 19 lutego 2015 r.  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty.  

6) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

odbieranie odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych. 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/340/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 

listopada 2021 roku w sprawie „ Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Miasta i Gminy Koniecpol na lata 2021-2025”. 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/192/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 19 marca 

2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka, wysokości maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobkach utworzonych przez Gminę Koniecpol. 

9) w sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koniecpolu do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

10) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Koniecpol.  

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie 

przetargowym nr ewid. 3228/20 obręb Koniecpol. 

12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 dla Gminy 

Koniecpol. 

13) w sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/190/09 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 

czerwca 2009r. w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę 

Koniecpol osobom tego potrzebującym oraz zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów 

pogrzebu. 

14) w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Koniecpol osobom, którym 

przysługuje prawo pochówku przez gminę. 

15) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez rolników  

i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego  zasady prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym  miejscu. 

16) w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Miejska Przychodnia 

Rejonowa w Koniecpolu przy ulicy Armii Krajowej 2. 

 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

8. Interpelacje radnych. 
9. Wystąpienia zaproszonych gości. 

8.  Zapytania i wolne wnioski. 

9.  Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

§3. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 4 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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Radni zapoznali się z protokołem z XLI sesji i nie zgłosili uwag. 

 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

31.12.2021 do 10.03.2022 (zał. do protokołu). Pan Burmistrz swoje wystąpienie rozpoczął od 

informacji dotyczącej agresji państwa rosyjskiego na Ukrainę. Nasza gmina również włączyła 

się w pomoc dla osób poszkodowanych w wyniku działań wojennych. Prowadzone są zbiórki 

darów, które dalej dostarczane są w wyznaczone miejsce przez Wojewodę. W najbliższą 

niedzielę odbędzie się koncert „Gmina Koniecpol dla Ukrainy”. Pomagamy także 

uchodźcom, którzy przebywają na terenie naszej gminy. Burmistrz Ryszard Suliga 

podziękował serdecznie tym osobom, którzy włączyli się w akcję pomocy, szkołom oraz 

druhom strażakom. W dalszej części sprawozdania Burmistrz Ryszard Suliga podał m.in. 

temat komunikacji miejskiej, zagospodarowania terenu po byłym zakładzie KZPP, bieżących 

i planowanych inwestycji.  

Po przedstawieniu prezentacji z działalności międzysesyjnej Burmistrz Ryszard Suliga 

przedstawił krótki film o naszym mieście, zachęcając mieszkańców do badania sondażowego 

nt. „Rewitalizacji Rynku w Koniecpolu”. Ankiety, które będą zbierane do 20 marca 2022 r. za 

pomocą drogi elektronicznej czy papierowej mają na celu wyrażenia opinii na temat 

planowanych zmian w kierunku rewitalizacji rynku w naszym mieście.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała za obszerne sprawozdanie za okres 

międzysesyjny. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie w WPF w roku bieżącym.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano zmian w wielkościach dochodów i 

wydatków oraz przychodów w latach 2022 – 2023. W budżecie roku 2022 zwiększono 

dochody ogółem o kwotę 3.245.194,97 zł, w tym bieżące 1.406.581,50 zł, majątkowe 

1.838,613,47 zł. Zwiększono wydatki ogółem o kwotę 1.774.680,12 zł, w tym bieżące o 

1.606.680,12 zł, majątkowe o 168.000,00 zł. Przychody budżetu roku 2022 zostały 

zmniejszone o kwotę 1.470.514,85 zł, w tym zmniejszono przychody z tytułu emisji papierów 

wartościowych o kwotę 1.800.000,00 zł. Planowana kwota długu na koniec 2022 r. 

zmniejszyła się również o tę kwotę. Zwiększono przychody z tytułu wolnych środków o 

kwotę 329.485,15 zł. W wyniku tych zmian deficyt budżetu roku 2022 zmniejszył się o kwotę 

1.470.514,85 zł. W roku 2023 prognozy zwiększono dochody ogółem, w tym majątkowe o 

kwotę 1.820.645,50 zł. Zwiększono wydatki ogółem, w tym majątkowe o kwotę 3.620.645,50 

zł. Zwiększono przychody roku 2023 o kwotę 1.800.000,00 zł z tytułu emisji papierów 

wartościowych. W przedsięwzięciach Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono nowe 

zadanie pn. „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej ul. Szkolnej w Koniecpolu” o 

następujących parametrach: jednostka odpowiedzialna – Urząd Miasta i Gminy, okres 

realizacji – 2022-2023, łączne nakłady finansowe – 8.078.558,00 zł, limit roku 2022 i 2023 

po 4.039.279,00 zł. W przedsięwzięciu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w 

dzielnicy Magdasz” zwiększono łączne nakłady finansowe, limit roku 2022 oraz limit 

zobowiązań o kwotę 86.000,00 zł. W przedsięwzięciach pn. „Aktywni-Samodzielni-

Kreatywni”, „Wszechstronny uczeń” oraz „Przedszkolaki z naszej paki” zwiększono limity 

wydatków i limity zobowiązań roku 2022 o kwoty, które nie zostały wydatkowane w roku 

2021 zgodnie z planem.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Pani Skarbnik za przedstawione zmiany w 
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budżecie. 

Przystąpiono do głosowania: 

- Uchwała Nr XLII/371/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

- Uchwała Nr XLII/372/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany  uchwały nr XLI/360/2021 Rady  Miejskiej  w  Koniecpolu  z  dnia 30 

grudnia 2021 roku w sprawie budżetu Gminy Koniecpol na 2022 rok. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

- Uchwała Nr XLII/373/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r.  

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej  

w Koniecpolu. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz wyjaśniła, że taki wniosek złożył Przewodniczący Komisji a 

także wola radnej Pani Judyty Belka-Domińczyk został przyjęta. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/374/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r.  

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/375/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr VI/35/15 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 19 lutego 2015 

r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o zabranie głosu Pana Prezesa MPK. 
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Prezes MPK Tomasz Góra wyjaśnił, że w związku z ciągle rosnącymi kosztami segregacji 

śmieci podjęcie uchwały w sprawie nowych stawek jest konieczne i zasadne.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

- Uchwała Nr XLII/376/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r.  

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za odbieranie odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych i 

transport nieczystości ciekłych. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o zabranie głosu Pana Mecenasa. 

Mecenas Michał Lada wyjaśnił, że  przedstawiona uchwała dotyczy górnych stawek opłat za 

pozbywanie się odpadów dla podmiotów, które nie uiszczają tej opłaty na rzecz gminy. W 

paragrafie 1 ust. 1 i 2 uchwała dotyczy przedsiębiorców i ustala maksymalne kwoty. To nie są 

kwoty, które realnie maja być płacone, bo to ma wynikać jednorazowo z umowy zawartej 

pomiędzy np. przedsiębiorcą prowadzącym działalność gospodarczą a firmą wywozową. Tu 

jest tylko i wyłącznie maksymalna kwota, bo taki obowiązek ustalenia tej kwoty przewiduje 

ustawa. Paragraf 1 uchwały nie dotyczy gospodarstw jednoosobowych czy gospodarstw 

domowych. Natomiast paragraf 3 uchwały dotyczy wszystkich mieszkańców, ale również 

określa stawkę maksymalną. To nie jest stawka taryfowa, którą ma uiszczać właściciel 

gospodarstwa domowego za pozbywanie się odpadów ze zbiorników bezodpływowych, czyli 

pozbywanie się nieczystości ciekłych. Jest to kwota maksymalna, która ma uwzględniać 

wszelkie uwarunkowania związane z posadowieniem tego zbiornika, odległością dowozu. 

Stawkę jednorazowo reguluje również umowa zawarta pomiędzy właścicielem danej 

nieruchomości a np. MPK. Uchwała ma wskazywać tylko i wyłącznie na maksymalne progi. 

Gdyby się okazało, że firma wywozowa oczekuje wynagrodzenia w kwocie np. 70 zł  za 1 metr 

sześcienny ścieków usuwanych ze zbiornika bezodpływowego to taka kwota byłaby niezgodna 

z tą uchwałą. Są to stawki maksymalne, a nie stawki taryfowe. Jeśli chodzi o pojemniki to ta 

regulacja też określa stawki maksymalne dla przedsiębiorców. Obowiązek wprowadzenia takiej 

uchwały wynika z ustawy, i w związku ze zmianą wysokości opłat ponoszonych przez 

gospodarstwa domowe, zachodziła konieczność podjęcia tej nowej uchwały.  

 

 Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/377/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/340/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 

listopada 2021 roku w sprawie „ Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Koniecpol na lata 2021-2025”. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 01. 
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- Uchwała Nr XLII/378/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXII/192/2020 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 19 

marca 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka, wysokości 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach utworzonych przez Gminę Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/379/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie upoważnienia Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koniecpolu do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych 

w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

 

 Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLII/380/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Koniecpol.  

 

 Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/381/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLII/382/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 dla 

Gminy Koniecpol. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr XLII/383/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie uchylenia uchwały nr XXIX/190/09 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 

czerwca 2009r. w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę 

Koniecpol osobom tego potrzebującym oraz zasad zwrotu wydatków na pokrycie 

kosztów pogrzebu. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLII/384/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Koniecpol osobom, którym 

przysługuje prawo pochówku przez gminę. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLII/385/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 10 marca 2022 r. w 

sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez rolników  

i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym  miejscu. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła o zabranie głosu Pana Mecenasa. 

Mecenas Michał Lada powiedział, że w ramach uchwalonego w sejmie pakietu zmian 

ustawowych „dobry ład”, m.in. doszło do przyjęcia nowej ustawy w sprawie ułatwienia 

rolnikom prowadzenia handlu w piątki i soboty w miejscach wyznaczonych przez gminę. 

Obowiązkiem rady gminy jest wskazanie tego typu miejsca, gdzie rolnicy w tych dniach mogę 

tego typu handel prowadzić. Ten handel tj. płody rolne oraz rękodzieło wytworzone przez 

rolników. Rolnicy zwolnieni są z obowiązku ponoszenia opłaty targowej. Propozycja Pana 

Burmistrza wskazuje na części targowiska, jako miejsca do prowadzenia tego handlu przez 

rolników w piątki i soboty. W związku z koniecznością podjęcia tej uchwały istnieje 

obowiązek ustalenia zasad prowadzenia tego handlu, co określa ten regulamin, który stanowi 

załącznik do tej przedmiotowej uchwały.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że miejsce to zostało wskazane dlatego, że został złożony 

wniosek po wykonanym projekcie na wykonanie rewitalizacji części targowiska. Kwota tej 

inwestycji to około 2 mln zł. Wskazanie tego miejsca i podjęcie tej uchwały pozwoli na to, 

żeby to miejsce stało się targowiskiem nie tylko jednego dnia i żeby przyciągało zarówno 

sprzedawców i kupujących. 

Radny Zbigniew Lamch zapytał o definicję rolnika czy domownika w myśl ustawy o 

ubezpieczeniu rolników? 

Mecenas Michał Lada odpowiedział radnemu, że ustawodawca nie wprowadził żadnej legalnej 

definicji pojęcia rolnika i domownika. Należy zachować pewną spójność zapisu i stosować się 

do definicji wynikających z innych powszechnie obowiązujących przepisów. Skoro mamy 
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legalną ustawę o społecznym ubezpieczeniu rolników, która wprowadza legalnie definicję 

rolnika i domownika to również pod tym kątem będziemy weryfikować uprawnienia danych 

osób do prowadzenia tego handlu w piątek i sobotę. Osoby te nie muszą posiadać żadnej 

legitymacji przy sobie, a nakaz podatkowy może wykazać, że są rolnikami w rozumieniu 

przepisów o ubezpieczeniu społecznym rolników. Regulamin nie wprowadza rodzaju 

identyfikacji rolnika.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zarządziła 15 minut przerwy. 

 

Po zarządzonej przerwie wrócono do porządku obrad. 

 

Ad. 7 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

Radny Zbigniew Domoradzki otrzymał odpowiedź na  pierwszą interpelację, która 

dotyczyła wniosku mieszkańców ul. Zielonej, którzy zwrócili się z prośbą o wykonanie 

remontu skrzyżowania ulicy Zielonej z Włoszczowską polegającego na usunięciu krawężnika 

znajdującego się na tym skrzyżowaniu.  Uzasadnienie to poprawa bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Krawężnik znajdujący się na skrzyżowaniu powoduje niebezpieczeństwo 

wywrócenia dla rowerzystów, uszkodzenia zawieszenia pojazdów oraz obniża komfort jazdy. 

Odpowiedź:  „W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 30.12.2021 r. Gmina Koniecpol 

informuje, że przesłała powyższą interpelację do Powiatowego Zarządu Dróg w 

Częstochowie celem rozpatrzenia i zajęcia stanowiska w powyższej sprawie.” 

Druga interpelacja również dotyczyła wniosku mieszkańców ul. Zielonej ws. wykonania 

chodnika na ww. ulicy. Ulica ta stanowi drogę dojazdową do miejscowości Teresów, odbywa 

się na niej wzmożony ruch a ponadto znajduje się zakład produkcyjno-usługowy. Jest to jedna 

ze starszych ulic w dzielnicy Chrząstów. Uzasadnienie to poprawa bezpieczeństwa ruchu 

drogowego i warunków życia mieszkańców.  

Odpowiedź: „Sprawa wykonania chodnika w ulicy Zielonej poruszana była jeszcze przed 

złożeniem powyższej interpelacji. Informowany Pan był o rozpoczętych działaniach w 

sprawie pozyskania terenu pod budowę chodnika z uwagi na zbyt małą szerokość działki 

drogowej. Zwracam się do Pana z prośbą o pomoc w rozmowach z właścicielami gruntów 

przyległych do ul. Zielonej w celu przeznaczenia części ich własności gruntowych pod 

przyszły chodnik.” 

Radny Zbigniew Domoradzki odniósł się do odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  Radny 

sam wolał dopilnować swoich spraw, i w związku z tym gmina drugi raz wystąpiła do 

Zakładu Energetycznego w Częstochowie z prośbą o przesunięcie słupów, które znajdują się 

na środku chodnika. Czekamy na odpowiedź. Radny monitoruje sprawę w imieniu 

mieszkańców. Jak będzie odpowiedź, to wtedy będziemy decydowali po której stronie będą 

usytuowane słupy. Na razie jest problem z własnościami działek.  
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Ad. 8 Interpelacje radnych. 

Radna Krystyna Dąbrowska złożyła interpelację w sprawie mieszkańców Radoszewnicy o 

wykonanie nakładki bitumicznej na ul. Borkowej w Radoszewnicy i ul. Zielonej w Łysinach, 

w ramach już dawno wykonanego projektu. Uzasadnienie interpelacji radnej to względy 

bezpieczeństwa i wygody mieszkających tam młodych małżeństw z dziećmi, a także zachęta 

do budowy nowych siedlisk. Ułatwi to dojazd do pól rolnikom oraz wyeliminuje coroczne 

koszty remontów obecnej nawierzchni. 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek powiedział, że Pan Burmistrz w swoim sprawozdaniu 

międzysesyjnym poruszył temat drogi Radoszewnica – Łysiny. Projekt od dłuższego czasu 

jest przygotowany. Obecnie odbywa się inwestycja budowy wodociągu w Łysinach i jest 

projektowany odcinek wodociągu w Radoszewnicy. Żeby wykonać ten odcinek czekamy na 

ogłoszenie konkursu z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Wniosek mamy 

przygotowany. Konkurs powinien być ogłoszony jeszcze w tym miesiącu. I mamy nadzieję, 

że on się odbędzie w niedługim czasie.  

 

Ad. 9 Wystąpienia zaproszonych gości.  

Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad 10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedziała, że pomoc Ukrainie to jest szlachetny gest i 

dużo osób chętnie się udziela i pomaga. Przewodnicząca wnioskowała, żeby akcja pomocy 

dla poszkodowanych w wyniku działań wojennych była umiejętnie koordynowana, np. żeby 

nie marnować produktów. Pani Przewodnicząca podkreśliła, że od 1 kwietnia 2022 r. 

wchodzą nowe stawki za odpady komunalne, wiele rzeczy drożeje, w tym paliwo i gaz. Na 

osiedlu drastycznie wzrosły koszty ciepła. Radni napisali pismo do prezesa spółdzielni przy 

ul. Robotniczej 28, ponieważ podwyżki weszły w życie. Podwyżki dla tego bloku są między 

20 a 30 procent. A są i takie mieszkania, że podwyżka to jest więcej niż 30 procent. 

Podwyżka z tytułu obniżenia stawki podatku VAT w kraju miała sięgać kilku procent. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz od prezesa spółdzielni pozyskała taką informację, że nie 

będzie ona drastyczna. Przewodnicząca zwróciła się z apelem do mieszkańców tego bloku, 

aby były organizowane walne spotkania z radami nadzorczymi i z zarządami spółdzielni. 

Wygląda na to, że ktoś chce zarabiać na tym cieple. My, radni będziemy nadal postulować z 

wnioskiem, żeby stawki były takie same, jak wcześniej spółka informowała.  

Sołtys Teresowa Edward Pikos zabrał głos w imieniu mieszkańców w związku z linią 

autobusową kursującą po naszej gminie. Pan Sołtys chciał zgłosić wniosek o zmianę godziny 

rozkładu jazdy na Teresowie. Autobus ma kurs o godzinie 7:30 i nikt nim nie jeździ. Sołtys 

Pikos zaproponował, żeby autobus odjeżdżał o 6:30, to wtedy parę osób mogłoby jeździć do 

pracy.  

Burmistrz Ryszard Suliga odpowiedział Panu Sołtysowi, że nie wie skąd takie informacje, że 

nikt nie jeździ komunikacją miejską. Na spotkaniu w Teresowie Pan Sołtys powiedział, że 

dużo ludzi będzie jeździć do lekarza, na zakupy. Dostosowaliśmy się do tych wskazówek. Pan 

Burmistrz powiedział, że jeżeli słyszy od Pana Sołtysa Pikosa, że te autobusy są w 

Koniecpolu niepotrzebne, to rzeczywiście był to błąd uruchamiając taką komunikację 

miejską. Burmistrz jest przekonany, że tego błędu nie zrobił, bo mieszkańcy jednak  jeżdżą 

darmową komunikacją. Nadal trwa regulacja godzin i dopasowania. Korzystając z obecności 

firmy, która wykonuje usługi transportowe Pan Burmistrz w swoim imieniu i mieszkańców 

podziękował za zaangażowanie w uruchomieniu tej komunikacji w krótkim czasie, bo 

zaledwie w 3 dni.  
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Sołtys Teresowa Edward Piskos dodał, że mówi nie w imieniu własnym, tylko w imieniu 

mieszkańców. Pan Sołtys powiedział, że należało zebrać ludzi, którzy wypowiedzieliby się o 

godzinach rozkładu jazdy. Była mowa taka, że w każdej chwili na prośbę mieszkańców 

rozkład jazdy może być zmodyfikowany. Sołtys nie powiedział o całej linii, tylko o 

miejscowości Teresów. Mieszkańcom tym nie pasują godziny odjazdu. Pan Sołtys nie chciał 

nikogo urazić, tylko zgłasza prośby mieszkańców swojego sołectwa.  

Właściciel firmy przewozowej powiedział, że na pierwszym spotkaniu w urzędzie była mowa, 

że jest to program pilotażowy. Komunikacja ta, to nie są dowozy do pracy, tylko przewóz 

użyteczności publicznej dla każdego mieszkańca. Projekt przygotowany był w krótkim czasie. 

W przyszłym roku, jeżeli dalej będzie funkcjonował ten program będzie można składać 

wnioski o uzupełnienie rozkładu jazdy. Mieszkańcy, a w szczególności osoby starsze są 

bardzo zadowolone, że mogą korzystać z darmowej komunikacji na terenie gminy Koniecpol.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zadała pytanie, czy te wnioski, które mieszkańcy chcieliby 

kierować to można składać  bezpośrednio do przewoźnika, czy do urzędu? 

Właściciel firmy przewozowej odpowiedział, że organizatorem transportu na terenie gminy 

jest Urząd Miasta i Gminy a operatorem, czyli wykonawcą jest przewoźnik. Wnioski należy 

kierować bezpośrednio do Urzędu MiG.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek zwrócił się do Sołtysa E. Pikosa i podziękował za uwagi. 

Będzie taki czas, że wszystkie uwagi dokładnie przeanalizujemy i wtedy coś zmienimy. Jeżeli 

nie uda się to w tym roku, to na przyszły rok przygotujemy i dopasujemy lepiej rozkład jazdy. 

Pan Dyrektor dodał, że przejeżdżając koło przychodni zdrowia widzi często, że na przystanku 

jest dużo osób. Osoby z całej gminy mogą dojechać do przychodni zdrowia.  

Pan Gwidon Jelonek odniósł się do obecnej sytuacji na Ukrainie i podkreślił, że koniecpolanie 

mają wielkie serce. Dyrektor Biura, tak jak wcześniej Pan Burmistrz, serdecznie podziękował 

wszystkim osobom, które zaangażowały się w niesieniu pomocy naszym sąsiadom z Ukrainy. 

Do urzędu zgłaszają się też osoby, które oddają klucze do mieszkania, żeby pomóc np. matce 

z dziećmi i to bezpłatnie. Mieszkańcy bardzo chętnie pomagają dostarczając żywność, 

potrzebne artykuły i środki do podstawowej egzystencji osobom potrzebującym. Nauczyciele 

języka rosyjskiego deklarują swoją pomoc, żebyśmy mogli się z tymi ludźmi porozumieć, a 

jest ich w chwili obecnej około 50 na terenie gminy Koniecpol. Tych osób będzie coraz 

więcej i pomoc nadal będzie potrzebna.  Przy domu parafialnym na ul. Mickiewicza 

organizujemy punkt zbiórki żywności, odzieży oraz wszelakich darów.  Kto chce pomóc 

może zgłosić się do gminy. Wszystkie gminy, w tym z województwa śląskiego będą musiały 

wziąć na siebie ciężar przyjmowania osób z Ukrainy, ponieważ duże miasta nie dają już rady 

przyjmować tak wielkiej ilości osób. Powinniśmy przyjąć 10 uchodźców na 1000 

mieszkańców, czyli w naszym przypadku 95 osób. Jesteśmy w miarę przygotowani na tę 

sytuację i będzie pomagali na tyle, ile będzie nas stać.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała dyrektorowi Biura Gwidonowi Jelonkowi, 

koordynatorowi całej akcji za wyczerpującą wypowiedź. 

Sołtys Michałowa Leszek Ślęzak zapytał o firmę zakładającą solary czy jest to kontynuacja 

firmy, która już była i nie doszła do skutku, czy jest to coś nowego? 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. Firmy szukają 

terenów do dzierżawy, na których będą budować solary. Dyrektor powiedział, że jeżeli ktoś 

daje 13 tys. czy 14 tys. za ha na rok dzierżawy to jest to podejrzane, ponieważ tyle kosztuje 

jeden hektar ziemi. Takie umowy powinni mieszkańcy analizować i omówić z prawnikiem, 

bo powstają różne spółki, które robią fotowoltalikę a nie wiadomo co za 10 lat będzie i kto 

będzie musiał się zająć utylizacją. Dyrektor G. Jelonek zaprosił sołtysa Michałowa do Urzędu 

celem omówienia szczegółów. 

Radny Zbigniew Domoradzki odniósł się jeszcze do transportu miejskiego. Powiedział, że 

sołtys na zagrodzie wie lepiej i radny sami widzi, że te autobusy często jeżdżą puste. Należy 
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przeanalizować i dostosować rozkłady jazdy. Radny tak zrozumiał, że tymi autobusami nie 

można byłoby jeździć do pracy a tylko do przychodni czy do Biedronki. Koło radnego jest 

przystanek i były dwie kartki z rozkładem jazdy. Od miesiąca jedna jest zerwana i nikt jej nie 

przykleił ponownie. Na ul. Stawowej też miał być przystanek ale nie widać rozkładu jazdy.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek powiedział, że zostało zamówionych pięć przystanków, m.in. 

na ul. Stawowej i zostaną one postawione w ciągu tygodnia czy dwóch tygodni najpóźniej. 

Będzie też opracowany na stałe harmonogram jazdy autobusów. Rozkład jazdy jest w 

Internecie i można sobie go wydrukować.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk zapytała jaki jest tryb zgłaszania zmian do rozkładów jazdy i 

jakie są perspektywy ewentualnie zmian przystanków? Do kogo i kiedy to można zgłaszać? 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek – jeżeli chodzi o zmiany godzin rozkładu jazdy, to należy 

zgłosić się do urzędu. Na razie było zgłoszenie od Pana Sołtysa Teresowa i jednej osoby z 

Łysakowa. Jeżeli Państwo macie inne propozycje to jesteśmy otwarci. Głos mieszkańców jest 

dla nas najważniejszy. Dyrektor zaproponował, żeby na komisji omówić, gdzie jeszcze może 

być przystanek usytuowany, a następnie rada podejmuje uchwałę ws. jego lokalizacji.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk dodała, że jeżeli chodzi o tę jedną osobę z Łysakowa, to jest 

to uczennica i uczniów liceum jest więcej. Najważniejszym aspektem jest to, żeby młodzież 

miała dojazd po godzinie czternastej.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek zaprosił do mównicy właściciela firmy przewozowej, który 

powiedział, że taki odwóz funkcjonuje prywatnie, poza rozkładem jazdy.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk zapytała, gdzie jest informacja o tym? 

Właściciel firmy przewozowej dodał, że jest to kurs dodatkowy w kierunku Łysakowa po 

godzinie czternastej.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk ponownie zadała pytanie, gdzie jest udostępniona informacja 

o tym.  

Właściciel firmy przewozowej – takiej informacji nie ma, bo nie jest to ujęte w planie 

komunikacji gminnej. Tylko właściciel firmy przewozowej od siebie sam dodał ten kurs po 

godzinie czternastej.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że cieszą informacje o zainteresowaniu komunikacją 

miejską, ale i smucą kiedy ktoś mówi, że jest ona niepotrzebna. Pan Burmistrz powiedział, że 

transport dla mieszkańców jest potrzebny i podziękował tym, którzy się interesują o 

dostosowaniu godzin w rozkładzie jazdy a nie tym, żeby likwidować.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Prezesowi Zarządu Straży OSP Koniecpol II. 

Prezes Zarządu Straży OSP Koniecpol II – Bartłomiej Stefaniak  odczytał pismo skierowane 

do Burmistrza Ryszarda Suligi, w którym to zarząd i druhowie OSP Koniecpol II zwracają się 

z prośbą o dofinansowanie brakującej kwoty do zakupu fabrycznie nowego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. Starania trwają już kilka lat w sprawie zakupu nowego samochodu 

strażackiego. Mamy zapewnioną kwotę 425 tys. zł przez komendanta Głównego PSP. Pan 

Prezes zwrócił się z prośbą do radnych o zabezpieczenie środków finansowych na najbliższej 

sesji do zakupu nowego samochodu. 

Burmistrz Ryszard Suliga powiedział, że takie zabezpieczenie środków finansowych co roku 

było. Również w tegorocznym budżecie, podjętym uchwałą Rady Miejskiej w Koniecpolu 

takie zabezpieczenie jest w wysokości 400 tys. zł. Nie ma uchwały Rady Miejskiej o 

przekazaniu dotacji na konkretną jednostkę OSP w Koniecpolu. Pan Burmistrz rozmawiał z 

Komendantem Wojewódzkim w Katowicach o wielkości dofinansowania tego zadania. 

Dofinansowanie jest o 25 tys. większe niż było planowane. Rozmowy były prowadzone z 

Marszałkiem Województwa Śląskiego, który zadeklarował pomoc w realizacji zadania 

zakupu samochodu średniego dla jednostki znajdującej się na terenie gminy Koniecpol.  Jeżeli 

środki są zabezpieczone to następnym etapem jest projekt uchwały o zmianach finansowych. 

Samochody, które otrzymały jednostki w ostatnim czasie to OSP Koniecpol II i OSP Stary 
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Koniecpol. Przekazujemy samochody i środki finansowe jednostkom, które prężnie działają. 

Jeżeli będzie sytuacja, że będzie potrzeba zakupu w trybie pilnym, to będziemy rozmawiali o 

terminie sesji. 

Sołtys Luborczy Krzysztof Rutkowski powiedział, że są takie miejsca, gdzie w jednostce OSP 

stoją wozy bojowe, które wyjeżdżają tylko kilka razy w roku. I jak to może być, że w jednych 

miejscowościach nie ma a w innych są.  

Radny Zbigniew Domoradzki dodał, że rada zawsze była przychylna strażom pożarnym i 

przepisom przeciwpożarowym. OSP to nie tylko samochody, ale także i ludzie. Radny 

wspomniał o drodze przeciwpożarowej do pałacu, która dalej jest niedrożna od pamiętnej 

wichury w lipcu ubiegłego roku. Zarządy powinny się tym tematem zainteresować. Radny 

wyraził swój podziw, że te pieniądze OSP zbiera.  Poprzedni zarząd zostawił też jakieś środki 

na koncie. Radny jest za, ale powiedział, że powinny być wyjaśnione wszystkie sprawy w 

jednostce.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odniósł się do wypowiedzi Pana Sołtysa. Pan Dyrektor wiele 

razy interweniował w sprawie przydziału środków na komisjach w Starostwie Powiatowym. 

O samochód ubiegaliśmy się paru lat, a dostawały jednostki, które miały tylko kilka 

wyjazdów w roku. Jest to niesprawiedliwe. Powinno się liczyć to, gdzie te auta są najbardziej 

potrzebne. OSP Koniecpol II jest w czołówce w powiecie częstochowski pod względem 

wyjazdów do zdarzeń. W roku 2021 nasza jednostka była na czwartym miejscu w powiecie. 

W sumie 163 wyjazdy. Jednostka ta działa aktywnie i zasługuje na nowy samochód. Mamy 

nadzieję, że to się uda, bo będzie to pierwszy nowy samochód w gminie Koniecpol. Na 

dwudziestym miejscu jest OSP Stary Koniecpol. Pan Dyrektor podziękował mieszkańcom, 

którzy włączyli się w akcję zbierania złomu. Samochód potrzebny jest naszym mieszkańcom i 

powinien służyć jednostce. 

Ad. 11. Sprawy różne. 

Mieszkaniec Koniecpola, były komendant rejonowej straży pożarnej w Koniecpolu 

podziękował za oświetlenie na ul. Żeromskiego, o które zabiegał od długiego czasu.  

Radny Andrzej Kozak w imieniu rodziny poszkodowanej w wyniku pożaru na Załężu złożył 

podziękowania za wszelką pomoc udzieloną w czasie akcji i po niej.  

Radny przypomniał, że stara się o usytuowanie znaku drogowego „Zwierzęta hodowlane” w 

Oblasach. Radny odniósł się do rozkładów jazdy, żeby one były bardziej czytelne i zawierały 

konkretną godzinę jazdy z danego miejsca. 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że temat był omawiany na kilu spotkaniach 

zarządu i zadeklarował, że jeszcze w tym miesiącu powinny być te znaki.  

Ad.12 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

XLII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XLII Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 18:35.        


